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Abstract (en)
The component (E) has a waste container (1) with a removable and insertable lid (2). An illuminating device (L) has an illuminating element (19) e.g.
LED, is arranged on or below the lid and supplied with current from a power line over a connection cable (K) and separable contacts (11, 11', 12,
12'). The contacts are held on each other by a magnetic closure that is automatically separated and produced by removing and inserting the lid and
the illuminating device. The contacts have contact surfaces (13, 14) that are coated with silver or gold. The cable consists of plastic.

Abstract (de)
In einer Entwässerungs-Baugruppe (E) mit einem eine entnehmbare und einsetzbare Abdeckung (2) enthaltenden Ablaufbehälter (1) und einer
aus dem Netz über ein Anschlusskabel (K) und trennbare Kontakte mit Strom versorgbaren Beleuchtungseinrichtung (L) mit wenigstens einem
Leuchtelement (19) in oder unter der Abdeckung (2), werden die Kontakte (11, 12; 11', 12') durch Magnetschluss aneinander gehalten, und ist
der Magnetschluss durch die Entnahme und das Einsetzen der Abdeckung (2) und/oder der Beleuchtungseinrichtung (L) selbsttätig trennbar und
wiederherstellbar.
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